

獨家贊助國慶 76 周年煙花大匯演

Exclusive Sponsorship of the 76th National Day Fireworks Display



◆ 本會首長聯同主禮嘉賓為煙花匯演揭開序幕。
The Chamber's office-bearers together with the officiating guests kicking off the fireworks display.

本會獨家贊助國慶 76 周年煙花大匯演，與廣大市民、工商及各界友好共賀國慶華誕。是次煙花匯演以“維港煙花 閃耀中華”為主題，分為 8 幕，歷時 23 分鐘，合共發放逾 3 萬枚煙花，總贊助金額高達 1,800 萬港元。欣逢本會 125 周年會慶，匯演正式開始前在低空綻放“125”字樣的煙花圖案，見證本會在一個多世紀以來，與祖國同心、香港同行的歷史印記。

The Chamber exclusively sponsored the 76th National Day Fireworks Display, joining the public, industrial and commercial sectors, and friends from all walks of life in celebrating the national day. The fireworks display, themed “Victoria Harbor Fireworks Shine Across the Motherland” was divided into 8 segments, lasting 23 minutes and featuring over 30,000 fireworks, with a total sponsorship amount of HKD 18 million. Coinciding with the Chamber’s 125th anniversary, the display commenced with a low-altitude fireworks pattern of “125” before the main show, witnessing the Chamber’s historical imprint of being united with the motherland and walking alongside Hong Kong for over a century.



◆ 李家超（右）向本會致送感謝狀。
John Lee (right) presenting a certificate of appreciation to the Chamber.



香港中華總商會 125 周年呈獻 CGCC 125th Anniversary Presents

國慶 76 周年煙花大匯演 National Day Fireworks Display in Celebration of the 76th Anniversary of the Founding of the PRC

維港煙花 閃耀中華 2025 Victoria Harbour Fireworks Shine Across the Motherland



◆ 本會首長與主禮嘉賓台上大合照。
The office-bearers and officiating guests posing for a group photo on stage.

煙花匯演當晚，本會假香港會議展覽中心舉行盛大晚會，行政長官李家超、全國政協副主席梁振英、中聯辦主任周霽、外交部駐港特派員公署特派員崔建春、中國人民解放軍駐香港部隊政治委員賴如鑫、中央駐港國安公署副署長孫青野、政務司司長陳國基、財政司司長陳茂波及律政司司長林定國應邀蒞臨主禮，並與全港市民及中外遊客一同觀賞煙花匯演，共同分享國慶喜悅。

On the evening of the fireworks display, the Chamber hosted a grand reception at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre. The event was graced by officiating guests including John Lee, Chief Executive of the HKSAR; C Y Leung, Vice Chairman of the National Committee of the CPPCC; Zhou Ji, Director of the Liaison Office of the Central People's Government in the HKSAR; Cui Jianchun, Commissioner of the Office of the Commissioner of the Ministry of Foreign Affairs in the HKSAR; Lai Ruxin, Political Commissar of the Chinese People's Liberation Army Hong Kong Garrison; Sun Qingye, Deputy Director of the Office for Safeguarding National Security of the Central People's Government in the HKSAR; Eric Chan, Chief Secretary for Administration; Paul Chan, Financial Secretary and Paul Lam, Secretary for Justice. They joined the public and tourists from home and abroad in enjoying the fireworks and sharing the National Day joy.



為傳遞工商界愛心，積極推動和諧共融社會，晚會同場舉行“中總煙花耀愛心”活動，特設愛心席免費招待基層家庭、少數族裔等近 200 位市民共進晚餐，同賞煙花，齊賀國慶。(1/10)

To convey the love from the business community and actively promote a harmonious and inclusive society, the fireworks gala also held the “Love & Care in CGCC Fireworks Display” activity on site, specially setting up charity seats to invite nearly 200 citizens from grassroots families, ethnic minorities and others to enjoy dinner and watch the fireworks for free, sharing the joy of National Day together. (1/10)



國慶煙花匯演舉行前，本會舉行新聞發佈會向公眾及傳媒介紹是次煙花匯演的特色。(9/9)

Before the National Day fireworks display, a press conference was held to introduce the highlights of the event to the public and the media. (9/9)